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Hei, og takk for innspill. Sender det videre i kommuneplanprosessen

Hilsen Per

Per Kristian Lunden
+47 91648522
per@lunden.no (privat)
per.kristian.lunden@risor.kommune.no (kommunalt)

> 6. feb. 2019 kl. 05:46 skrev Stian Tangenes <sttangenes@gmail.com>:
>
> Hei,
>
> Fikk et referat av av min far om  hva det ble informert om på gårsdagens veimøte i Risør og dette har fått meg til å stusse litt på
prioriteringene.
>
> Etter hva jeg forsto var det et ønske om å ødelegge både Auslandsvann, Blautemyr og Bossviktjenna i alternativet som ble
fremlagt.
>
> Auslandsvann:
> Etter hva jeg kan huske etter min oppvekst på Hjembu har det kun vært en ulykke i svingen ved innkjøringen til Hjembu. Jeg kan
derfor ikke skjønne hvorfor denne absolutt må rettes ut, det er da langt flere ulykker ved Bossvikbrua, Hegna og Trondalen enn her. 
> Om sommeren er det daglig at tilreisende turister stopper og tar bilder utover vannet enten på vei til eller på vei ut av byen. Fokuset
i bildet er da som regel det lille skjæret som ønskes å legges under en steinfylling.
>
> Blautemyr:
> Har vært en samlingspunkt for både Bossviks og Risør befolkning når det kommer til skøytegåing. Denne fryser langt tidligere enn
resterende vann og er tidlig gangbar, kombinert med litt vaffelsalg på Grendehuset er dette et flott samlingspunkt for alle i kommunen.
>
> Bossviktjenna:
> Er vel egentlig det best tilgjengelige badevannet på hele Risørhalvøya, det er en stille oase og benyttes mye på sommerhalvåret.
Turløypene rundt vannet brukes hele året av både folk i området og folk fra byen. Det ble også skrevet et innlegg i AAB som nevner
akkurat Bossviktjenna, anbefaler at du leser dette.
>
> Jeg skriver dette for at jeg har alltid tenkt på at det jeg skal flytte tilbake til Risør og da spesielt området Bossvik / Hjembu, og
forhåpentligvis ha etterkommere som kan oppleve dette flotte området på samme måte som jeg gjorde i min oppvekst. Etter
informasjonen som kom frem i går virker dette nå lite fristende.
>
> Mitt tips er at om det ikke skal legges en helt ny trase for veien, så benytt pengene på et virkelig sikkerhetstiltak, bygg gang og
sykkelsti hele strekningen Risør -> E18 og benytt heler penger på vei til de som bor på Sandnes og Gjeving...
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